
Zápis ze schůzky ze dne 17.4.2024 

Téma: Zrcadlo – cyklostezka směr Borek 

- Členové se dohodli, že požádají dopravní komisi o zajištění realizace zrcadla v ulici U Tří dubů 

dle zpracované studie. 

Téma: Pohybový Park Nemanice 

- Na projekt byla podaná stížnost a projekt se s největší pravděpodobností realizovat nebude 

Téma: Participativní rozpočet 

- Představení projektu na osvětlení stezky, západní úsek A. Trägera. Členové se dohodli, že 

projekt podají jako územní skupina. 

- Projekt na zpevnění cesty za kolejemi směr Nemanice – Kněžské Dvory  

Téma: koše 

- Předsedkyně se domluví s p. Mikšátkem na realizaci již domluveného koše na křižovatce 

Opatovická x Hlubocká. Následně zkusí zjistit možnost umístění koše u Wake board, kde se 

v rámci akce Ukliďme Česko našlo opravdu hodně odpadků. 

Téma: společná schůzka skupin za kolejemi 

- Předsedkyně seznámila členy s informacemi ze schůzky, která proběhla začátkem dubna. 

V rámci schůzky se řešil liniový park ve Vrátě a snaha místní skupiny a zpracování studie. Dále 

se diskutovalo o plánované spalovně Zevo. Propojení s naší územní skupinou vidíme 

především ve společném boji za dopravu primárně po kolejích. Rozporuplná je i kapacita 

plánované spalovny.  

Téma: Pasport ulic a chodníků 

- Předsedkyně informovala členy s nově vzniklým pasportem, který informuje o stavu silnic a 

chodníků.  

Téma: Suchomelská 

- Požadavek členů na rozšíření silnice, doplnění chodníků a odstranění kamenů v ulici 

Suchomelská od K. Světlé po ul. R. Bosche 

  

 


